
 

 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Kulturutvalget 
Møtested: Møterommet Skårungen, Åsly skole 
Dato: 16.11.2017 
Tid: 08:00-14:30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Barbro Hølaas Vang Leder IF-AP 
Vegard Heide Nestleder IF-MDG 
Arvid Penna Steen Medlem IF-HØ 
Jomar Tømmerdal Medlem IF-AP 
Viggo Lian Medlem IF-AP 
Erling Kristian Pedersen Medlem IF-SP 
Jan Stølen Medlem IF-PP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Jon Normann Tviberg Medlem IF-KRF 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 

      
 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Kine Larsen Kimo Kultursjef 
Ingunn Rokseth Kulturkonsulent 
  

 
Merknader:  
 
Tar inn sak om Flerbrukshus og svømmebasseng i Leksvik og Svar fra skolekorpsene under 
åpen post. 
  
Drøftings- og orienteringssaker: 

 
DR: Regjeringens minnemedalje - heder til glemte helter  

Konklusjon: 
Ingen forslag 

 



 

DR: Avtaler, fotballbaner og lysløypeanlegg: 

Viser til tidligere drøftingssak om avtaler i Kulturutvalgets møte 24.05.17. Utvalget konkluderte 
med å gi administrasjonen mandat til å utarbeide mer likelydende og oversiktlige avtaler i 
samspill med lagene og aktuelle kommunale sektorer. Administrasjonen jobber med saken og 
ønsker innspill fra Kulturutvalget på følgende: 

 

Bakgrunn 

Fotballbaner: 

 Rissa kommune og Rissa IL – Åsly kunstgrasbane. Tilskudd: 40.000,- 
 Leksvik kommune og Leksvik IL – Trøa stadion. Leie: 140.000,-   
 Rissa kommune og Stadsbygd IL – Stadsbygd stadion/fotballbane. Tilskudd: 0,- (Hadde 

avtale fram til 2008).  
Administrasjonen vil foreslå at fotballbaner som eies eller drives av idrettslagene og brukes av 
skolen i skoletida har en lik leie-/tilskuddssum. I dag er tilskuddsnivået svært ulikt. Det tilrådes 
at de lagene som har egne tilskudd direkte til sitt anlegg ikke kan søke om midler til drift og 
vedlikehold i tillegg. Det er det samlede tilskuddet som er tilgjengelig å bruke per dags dato, 
altså en totalsum på 180.000,-. En fordeling av dette tilskuddet på 3 baner vil si 60.000 kr i 
tilskudd til hver.      

 

Lysløyper:  

 Leksvik kommune og Leksvik IL – leie av lysløypa Leksvik skianlegg (skoleleie). 
 Leksvik kommune og Leksvik IL – leie av løypeprepareringsutstyr  

Dette er det eneste lysløypeanlegget som har egen leieavtale med kommunen. I følge vedtak i 
Leksvik kommune (i sak 28/13, Leksvik formannskap, og 16/13 Leksvik kommunestyre) skal 
leie av løypa motregnes den årlige tildelingen av kulturmidlene. Når det gjelder leie av 
løypeprepareringsutstyr ble det vedtatt at det årlige vederlaget var på 25.000 + mva. De 3 første 
årene (2013 til og med 2015) skulle tilskuddet motregnes kulturmidlene. De resterende 7 årene 
forutsatte «friske» midler i fra Leksvik kommune.   

 
Kommentarer: 
Etter at avtalene utgår bør det lages en felles standard avtale for leie av kunstgrasbaner som blir 
brukt i skolesammenheng med likelydende leiesum. Leieavtale med Trøa stadion utgår 
31.06.2019. For Åsly kunstgrasbane har tilskuddet på 40.000,- gått til nedbetaling av traktor til 
og med 2018. Deretter sier avtalen at tilskuddet videreføres som leiesum for skolens del. En 
forskjell her er at Åsly kunsgrasbane eies av Rissa kommune, men driftsansvaret er satt ut til 
Rissa IL.  

Når det gjelder avtalene med Leksvik IL knyttet til lysløypene videreføres disse til avtalen utgår. 
Leie av lysløypa utgår 2020, leie av prepareringsutstyr i 2022. Avtalene ble laget i sin tid for å 
finne en måte å finansiere anleggene på.  

Konklusjon 



Det lages en felles avtalemal for leie av kunstgrasbaner med likelydende leiesum. Avtalene 
videreføres ellers til de utgår.  
 
 
OS: Brukerundersøkelse bibliotek v/biblioteksjef Signe Lindstrøm 

Biblioteksjefen la fra de foreløpige svarene fra bibliotekets brukerundersøkelse. Vi har mottatt 
litt over 200 svar. Undersøkelsen avsluttes på slutten av november. Biblioteket er svært fornøyd 
med de tilbakemeldingene vi har fått. Svarene gir oss et godt grunnlag for å kunne jobbe mot å 
bli enda bedre for våre brukere. 

Det vises at biblioteket jobber godt, og at de fleste brukerne virker å være godt fornøyd med 
tjenestetilbudet. 

 

OS: Presentasjon av ungdomsrådet i Indre Fosen kommune 

Kommentarer: 

Godt å høre (og se) at ungdomsrådet fungerer. Mange interessante saker blir tatt opp i 
ungdomsrådsmøtene, og ungdommens tanker og meninger er svært viktige for både politikere 
og kommuneadministrasjon når det gjelder håndtering av ulike prioriteringer og vedtak.  

 

 

Åpen post: 

Flerbrukshus og svømmebasseng i Leksvik 

Kommentarer: 

Bra at det er tatt inn igjen det med dypt basseng og stupetårn. Mulighetene framover må tas med 
i beregningen når vi først bygger et slikt hus. Er avgjørende at kommunen bidrar i oppstarten for 
at idrettslaget kan få best mulig forutsetning for å kunne bidra på driftssida i forhold til vakthold. 
Mange muligheter for bruk av et slikt hus. Dette vil absolutt være et stort løft for idretts- og 
kulturlivet i gamle Leksvik sentrum.  

 

Innspill til FSK: 

Kulturutvalgets medlemmer fra Leksvik går enstemmig inn for rådmannens innstilling.  

 

Korps i Indre Fosen  
Svar til kulturutvalget i Indre Fosen kommune 
 
Hei, 
 
Skolekorpsene i Indre Fosen har hatt møte vedrørende mulig fordeling av støtte fra Rissa 
og Leksvik kommuner. 
 



Vi har konkludert med at vi ikke kan komme med forslag til fordeling. Konsekvensene ved en 
endring av dagens ordning i Leksvik kommune er så stor at den vil sette skolekorpsene opp mot 
hverandre. Vi ønsker å bevare vårt gode samarbeid og vår felles eksistens og vil derfor ikke gå 
inn i en diskusjon om fordelingsmåte. 
 
Vi håper dette videreformidles i morgendagens møte i kulturutvalget. Vi takker ellers for 
dialogen og engasjementet så langt og håper det kan fortsette slik at vi til slutt får en 
ordning som er til det beste for alle parter. 
 
Ved spørsmål, ta kontakt med Siv Søraas (994 16 959) eller Anders Brødreskift (906 84 526). 
  
Hører fra dere igjen. 
 
Mvh 
Siv Søraas 
For skolekorpsene i Mælan, Hasselvika, Stadsbygd, Vanvikan og Leksvik   
 
 
Konklusjon: 
Kulturutvalget har forståelse for at skolekorpsene syns det er vanskelig å komme med et forslag 
til fordeling selv. Administrasjonen lager sak med alternative fordelingsmodeller så snart som 
mulig i 2018. Korpsene involveres også videre i prosessen. 
 
 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
PS 17/17 Budsjett 2018 og økonomi- og handlingsplan 2019-2021  
PS 18/17 Prioritering av spillemidler i Leksvik for søknadsåret 2018  
PS 19/17 Rullering av Rissa kommunes kulturplan inkl. 

handlingsprogram 
 

PS 20/17 Rapport 2017 for fritidsklubber i Leksvik  
PS 21/17 Prioritering av spillemiddelsøknader i Rissa for søknadsåret 

2018 
 

RS 17/17 Referat ungdomsrådsmøte 17.10.2017  
RS 18/17 Referat Rissa Idrettsråd 01.11.17  
RS 19/17 Referat ungdomsrådsmøte 08.11.2017  
DR 3/17 Regjeringens minnemedalje - heder til glemte helter  
 
 



 

PS 17/17 Budsjett 2018 og økonomi- og handlingsplan 2019-2021 

Saksprotokoll i Kulturutvalget - 16.11.2017  
 
Behandling: 
 
Kulturutvalget tar enstemmig rådmannens innstilling til orientering.  

 
Endelig vedtak: 
 

1. Rådmannens forslag til budsjett 2018 og økonomi- og handlingsplan 2019-2021 vedtas 
som fremlagt.  

2. Låneopptak til investeringer i 2018 i henhold til regnskapsskjema 2 A med inntil kr 
304,5 mill. delegeres til rådmannen.  

3. Låneopptak til startlån i 2018 i henhold til regnskapsskjema 2 A med kr 15 mill. 
delegeres til rådmannen.  

4. Prisliste for kommunale avgifter og gebyrer i 2018 vedtas som framlagt.  
 
 
 

PS 18/17 Prioritering av spillemidler i Leksvik for søknadsåret 2018 

Saksprotokoll i Kulturutvalget - 16.11.2017  
 
Behandling: 
 
Søknad 7 i fremlagt prioriteringsliste utgår. Det bør skje en revidering i søknad 2. 

Enstemmig vedtatt. 

 
Endelig vedtak: 
 
Prioritering av spillemidler vedtas i hht. fremlagte liste. Søknad 7 utgår. Søknadene (4, 5 og 6) 
knyttet til Leksvik Flerbrukshus forutsetter vedtak om realisering av prosjektet i 
kommunestyret/Fellesnemnd i desember 2017. 
 
 

PS 19/17 Rullering av Rissa kommunes kulturplan inkl. handlingsprogram 

Saksprotokoll i Kulturutvalget - 16.11.2017  
 
Behandling: 
 
Prioriteringsliste korrigeres etter vedtak i sak 18/17 og sak 21/17. Enstemmig vedtatt. 

 
Endelig vedtak: 



 
1. Kulturplan for Rissa 2012-2016 med handlingsprogram for 2018 vedtas.  
2. Kulturplan for Leksvik 1997-2000 med handlingsprogram for 2018 vedtas. Det tas 

forbehold om at det gjøres vedtak på realisering av Flerbrukshus Leksvik og tilhørende 
anleggsenheter i kommunestyre/fellesnemd i desember 2017.  

 

 

PS 20/17 Rapport 2017 for fritidsklubber i Leksvik 

Saksprotokoll i Kulturutvalget - 16.11.2017  
 
Behandling: 
Rune Sandø orienterte litt som innledning til saken. Det kan noen ganger føles litt lite med kun 
en voksen på så mange ungdommer, og dette er en følelse mest for den voksne og ikke 
ungdommen. Ungdomsmiljøet i Leksvik er veldig inkluderende, og de tar vare på og passer på 
hverandre. Dette er et tilbud som er svært viktig for de som faller litt utenfor de organiserte 
fritidstilbudene.  

Enstemmig vedtatt. 

 
Endelig vedtak: 

1. Rapporten gir et godt bilde av fritidsklubbene i Leksvik.  
2. Kulturutvalget i Indre Fosen tar Rapport 2017 for fritidsklubbene i Leksvik til 

etterretning.  
3. Rapport 2018 for fritidsklubbene skal inneholde en evaluering av dagens praksis og 

munne ut i en felles plan for organisering av fritidsklubbene i Indre Fosen.  
 
 

PS 21/17 Prioritering av spillemiddelsøknader i Rissa for søknadsåret 2018 

Saksprotokoll i Kulturutvalget - 16.11.2017  
 
Behandling: 
 
Stadsbygd Skytterlags søknad om innendørsbane 15m har fått avslag fra departementet. Denne 
utgår derfor fra prioriteringslista.  

Enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Spillemiddelsøknadene i Rissa prioriteres i henhold til framlagte liste. Stadsbygd Skytterlags 
søknad om innendørsbane 15m utgår. 

 
 



RS 17/17 Referat ungdomsrådsmøte 17.10.2017 

RS 18/17 Referat Rissa Idrettsråd 01.11.17 

RS 19/17 Referat ungdomsrådsmøte 08.11.2017 

DR 3/17 Regjeringens minnemedalje - heder til glemte helter 


